
Artikel 41 vragen aan Burgemeester Van den Top

Op 12 januari jl. heeft de Commissie Bestuur burgemeester Broertjes m.b.t. het NTA-
onderzoek "Krachtenveldanalyse" van de Hilversumse moskeeën geadviseerd. Het 
ging er toen o.a. om hoe ook u als onze nieuwe burgemeester in vergelijkbare 
maatschappelijk en politiek zware situaties voortaan met het betrekken van de Raad 
en o.a. van de moskeebesturen zou moeten omgaan. 

In de burgemeestersbrief van 21 oktober jl. werd er o.a. verwezen naar de opmerking 
in het NTA-rapport dat dat rapport "staatsgevaarlijke informatie" bevat. Dat is een 
politiek en maatschappelijk zware constatering met mogelijk riskante gevolgen. Deze 
kwestie heeft onrust veroorzaakt, met name in de Hilversumse moslimgemeenschap.

De burgemeester heeft in 2017/2018 de Raad niet op de hoogte gesteld van zijn 
opdracht voor en van de uitkomst van het NTA-onderzoek. De burgemeester heeft 
een zelfstandige bevoegdheid om in dit soort situaties actie te ondernemen. 
Daarnaast heeft hij ook een gemeentewettelijke actieve informatieplicht aan de 
Raad, als hoogste bestuursorgaan.

De conclusie van burgemeester Broertjes aan het einde van de 
commissievergadering van 12 januari jl. was dat hij terugkijkend van mening was dat 
hij mogelijk wel de moskeebesturen had moeten inlichten maar dat hij de Raad toen 
niet zou hebben geïnformeerd. Hij deed wel de toezegging dat hij bij zijn afgelopen 
overdracht aan u als nieuwe burgemeester dit onderwerp aan de orde zou stellen.

VRAGEN:
1)Hoe gaat u de voorgenomen verbetering van de relatie met de moskeebesturen 
verder oppakken?

2)Bent u dan wel van mening dat de burgemeester in situaties waar de veiligheid van 
Hilversummers (en eventueel de Regio) in gevaar dreigt te komen c.q. is gekomen 
de Raad tijdig door u zal moeten worden geïnformeerd? Eventueel naar uw oordeel, 
noodzakelijkerwijs in beslotenheid?

3)Bent u akkoord met het in samenspraak met de Raad opstellen van een 
zogenaamd "Veiligheidsprotocol" m.b.t. hoe te handelen als de veiligheid van 
Hilversummers in gevaar dreigt te komen of is gekomen?

4)Gaat u ervoor zorgen dat het ook in uw bezit zijnde rapport van NTA niet vernietigd 
wordt? Dat is namelijk noodzakelijk om de eventueel nodige beoordeling achteraf 
van de rechtmatigheid van dat rapport in stand te houden

Bij voorbaat dank voor uw beantwoording,
Henk Blok,
Hilversums Lokaal Belang


